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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  10 

Datum zasedání:  27. 11. 2024 

Přítomni:  Bauerová (online), Buryová, Doubravský (online), Horáková (online), 

Kopřivová (online), Kubalová, Macková, Majerová, Růčková, Téma, 

Waleczek Zotyková  

Omluveni:   

 

Hosté:  Klepek, Palečková (online), Suchánek, Šimáková, Šperka 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Plán realizace Strategického záměru Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné pro rok 2025 

3. Návrh členů Disciplinární komise SU OPF 

4. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Jednání proběhlo hybridní formou, a to z důvodu nemožnosti prezenční 

účasti některých členů AS SU OPF. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili 

souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Děkan doc. Šperka představil tento dokument. Plán realizace Strategického záměru OPF se 

připravuje každoročně a jeho struktura je standardně daná strategickým záměrem na pětileté 

 

2. Plán realizace Strategického záměru Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

pro rok 2025 
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období (od roku 2021). Každý rok se aktualizují opatření, která se částečně obměňují z roku na 

rok podle konkrétních priorit. Většina opatření uvedených v tomto dokumentu bude realizována 

v rámci projektů. Kromě toho budou podpořeny aktivity na rozvoj podnikavosti studentů, na 

inovace výuky a ke zlepšení studijního a pracovního zázemí, dojde k posílení 

internacionalizace, vědecko-výzkumných projektů a marketingové komunikace. Od roku 2019 

se pracuje na strategickém projektu budovy CEPIS, kdy by v následujícím roce měla začít její 

výstavba. Děkan dále poděkoval za připomínky k dokumentu, které pomohly zlepšit jeho 

kvalitu. 

 

Dr. Majerová doplnila, že připomínky k tomuto dokumentu byly zapracovány, senát jej bere na 

vědomí a vyzvala k diskuzi. K diskuzi se nikdo nepřihlásil.  

 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí plán realizace Strategického záměru Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro 

rok 2025. 

 

 

Děkan doc. Šperka předložil tento návrh s ohledem na skutečnost, že dvouleté funkční období 

tří stávajících členů na konci měsíce listopadu vyprší. Navrhuje, aby stávající členové 

pokračovali ve svých funkcích: za zaměstnaneckou část navrhuje Ing. Irenu Szarowskou, Ph.D. 

a za studentskou část Ing. Karlu Foltisovou a Bc. Nelu Peterovou. Navržené kandidátky 

vyjádřily souhlas.  

 

Dr. Majerová vyzvala k diskuzi a poté k hlasování o členech disciplinární komise.  
 

 

Hlasování o návrhu členů disciplinární komise: 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje návrh členů Disciplinární komise SU OPF ve složení Ing. Irena Szarowská, Ph.D., 

Ing. Karla Foltisová a Bc. Nela Peterová. 

 

 

4. Různé 

 

Průběh doplňujících voleb: 

Dr. Bauerová informovala, že volby probíhají do 28.11.2024 a aktuální volební účast je 8 %. 

Bylo by dobré zvolit kandidáta v 1. kole, proto vyzvala k podpoře účasti na hlasování. Dr. 

Šimáková konstatovala tristní zájem studentů, kteří neví, jaká je náplň akademického senátu, 

což je dlouhodobý problém. Poděkovala Sáře Mackové za propagaci na sociálních sítích.  

Dr. Bauerová souhlasí s tím, že i přes velkou propagaci studenti neví, že volby probíhají. 

Navrhuje, aby v budoucnosti studentská komora pořádala diskuzi se studenty a představovala 

3. Návrh členů Disciplinární komise SU OPF 
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jim akademický senát. L. Doubravský doplnil, že dne 26.11.2024 proběhla Studentská rada, na 

kterou přišli čtyři hosté. Dokud sami studenti nebudou mít zájem, pak je složité je donutit. Doc. 

Růčková navrhuje dát prostor studentské komoře a zařadit tyto informace do prvního úvodního 

týdne prvních ročníků. Dr. Buryová navrhuje tyto informace sdělovat studentům průběžně, tak 

aby jim vstoupila existence AS do podvědomí.  

 

Přednášky expertů z praxe:  

L. Doubravský předával dotaz ze Studentské rady ohledně přednášek expertů z praxe, na koho 

se v této věci obrátit. Na zasedání Studentské rady jeden student navrhl přednášku zaměřenou 

politicky. Doc. Šperka vysvětlil, že fakulta je vysloveně apolitická, pokud by se měly konat 

přednášky politických stran či jejich zástupců, tak jsme striktně proti. Fakulta vítá atraktivní 

hosty, pokud budou odborné přednášky v souladu se zaměřením naší fakulty. S touto 

problematikou je vhodné obrátit se na vedoucího příslušné katedry, případně na proděkana doc. 

Klepka. Doc. Klepek upřesnil, že experty z praxe si zvou vyučující přímo v rámci předmětů a 

pokud bude mít někdo návrhy na přednášející, kteří mají celospolečenský přesah, pak doporučil 

se obracet na něj.  

 

„Předtermíny“ zkoušek: 

L. Doubravského by zajímalo, jaké jsou důvody nemožnosti vypisování předtermínů u zkoušek, 

o něž mají studenti zájem. Doc. Šperka odpověděl, že je to téma, které se řeší; sám obdržel 

několik stížností, že někteří kolegové vypisují termíny a zkouší v průběhu výukového období. 

Studentům se pak kryje výuka a zkoušky a pokud se má student připravit na předtermín, tak 

tento čas věnuje na úkor výuky, což nelze. Nelze snižovat studentům počet 13 týdnů semestru, 

které jsou věnovány výuce a přípravě na zkoušky. Dle Studijního a zkušebního řádu ke 

zkouškám mimo zkouškové období musí být pádné, závažné důvody. Další důvody jsou 

spojeny se studiem zahraničních studentů, kdy se jim potvrzují různé formuláře pro potřeby víz 

a realita musí odpovídat harmonogramu AR. Dr. Šimáková doplnila, že však i zde mohou 

existovat výjimky (např. posunutý začátek semestru při studiu v zahraničí apod.).  

 

Cena parkování u hotelu Diana: 

L. Doubravský přednesl dotaz studenta k parkování u hotelu Diana. Studenti měsíčně platí 400 

Kč, je možná ještě další sleva? Doc. Šperka informoval, že parkování za 400 Kč měsíčně je pro 

zaměstnance, bližší informace podá p. tajemnice.  

 

Zápisy z kolegia děkana: 

L. Doubravský předal otázku studenta, proč studenti nemají přístup k zápisu z kolegia děkana 

a jaký je k tomu důvod.  Vyjádření děkana doc. Šperky je následující:  

KD slouží k podpoře operativního řízení jednotlivých útvarů fakulty a týká se jejích 

zaměstnanců. Protože se jedná o interní postupy, zápis z KD není veřejný, a tudíž není dostupný 

ani studentům. Důležitá rozhodnutí, která se dotýkají výukového procesu, se dostávají ke 

studentům prostřednictvím vydávaných legislativních norem děkana.  

 

Informace na Instagramu: 

L. Doubravský dále tlumočil připomínku studentů, že některé příběhy jsou na Instagram dávány 

s velkým předstihem, ale pak se již události nepřipomenou a nejsou viditelné. Proděkan doc. 

Klepek poděkoval za tuto připomínku a slíbil realizovat se svým týmem změnu kadence 

upozornění. Informace jsou podávány s dostatečným předstihem proto, aby si je každý mohl 

poznačit do kalendáře, ale lze je připomínat také den/pár dní dopředu.  
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Další otázky: 

L. Doubravský se dotázal na stav kolaudace koridoru na Vyhlídce a na termín jeho otevření. 

Další dotaz se týkal důvodu výpovědi smlouvy s restaurací na Studentské týkající se 

studentských obědových slev. Doc. Šperka doporučil tyto dotazy směřovat na p. tajemnici. 

 

Kolejní rada: 

L. Doubravský závěrem informoval, že volby do Kolejní rady budou probíhat začátkem 

prosince a jsou dva kandidáti.  

 

Podnět na AS SU: 

Vzhledem k předchozí diskuzi se S. Macková, jako členka AS SU, dotázala na přednesení 

podnětu týkajícího se problematiky načasování rekonstrukcí fakultních prostor na dobu mimo 

výuku (v prázdninových termínech), a to na zasedání tohoto Senátu. Dr. Majerová 

s přednesením podnětu souhlasila.  

 

 

 

 

 

 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 18. 12. 2024 v 13:00 hod. v místnosti A308, pokud 

budou předloženy materiály k projednání.  

 

Za správnost:  

dr. Ing. Ingrid Majerová  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 27. 11. 2024 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí plán realizace Strategického záměru Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro rok 2025. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje návrh členů Disciplinární komise SU OPF ve složení Ing. Irena 

Szarowská, Ph.D., Ing. Karla Foltisová a Bc. Nela Peterová.  

 

 

dr. Ing. Ingrid Majerová  

předsedkyně AS SU OPF 

 


